
 

HAIKU KRING NEDERLAND 2022 LEDENVERGADERING IN ARNHEM 

HKN LEDENVERGADERING 2022 
De ledenvergadering vindt plaats op zondag 10 april in Arnhem, in Molen De Kroon. 
Aanwezig zijn: Arie de Kluijver, Bas en Arianne Kool, Jan Guichelaar, Inge Steenmeijer, Henk van 
der Werff, Simon Buschman, Rob Flipse en Non Flipse-Schepers, Kiyo Fujiki, Joanne van Helvoort, 
Hetty Mulder, Marian Poyck, Veronica Stutvoet, Paul Uitdenbogaard, Marian de Wit. 
 
 
AGENDA LEDENVERGADERING: 

1. Opening en mededelingen 
2. Vaststellen verslag van de vorige ledenvergadering 
3. Jaarverslag en Jaarrekening 2021 
4. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
5. Begroting 2022 en vaststellen contributie 2022 
6. Rooster van aftreden van bestuurders 
7. Welke plannen hebben de HKN-leden? 
8. Rondvraag en sluiting 

 
 
OPENING LEDENVERGADERING 
Arie de Kluijver, voorzitter, opent rond 10.30 uur de vergadering met een gedicht van Wim Lofvers uit 
de lente Vuursteen van 1997. Vervolgens vraagt hij de aanwezigen of er mededelingen zijn. Geen 
van de aanwezige leden heeft wat mede te delen. Arie zelf wel. Tot grote verrassing van Marian 
Poyck geeft Arie aan blij te zijn dat Marian aanwezig is aangezien het bestuur heeft bedacht om haar 
te feliciteren met haar 100ste Vuursteen. Met het net verschenen lentenummer heeft Marian 100 – een 
niet mis te verstaan aantal! – edities van de Vuursteen in haar (eind)redactiefunctie naar de drukker 
gestuurd. De felicitaties worden begeleid door een bijzonder exemplaar van de Vuursteen: een 
eenmalig lentenummer, in een oplage van 1, specifiek voor Marian Poyck gemaakt, in kleur. Dit 
unieke exemplaar is tot stand gekomen dankzij de creatieve en technische vaardigheden van enkele 
leden en bevat bijdragen over respectievelijk passend bij Marian en van Marian zelf. Marian is 
beduusd en overdonderd door deze volledig onverwachte verrassing en enorm blij. Ze zal de bundel 
thuis in alle rust gaan doorlezen. 
 
 
VERSLAG LEDENVERGADERING 2021 in Boskoop 
Het verslag van de Ledenvergadering die op 31 oktober 2021 in Boskoop, voorafgaand aan de 
Ontmoetingsdag, is gehouden, wordt pagina voor pagina doorgenomen. Er zijn geen substantiële 
op/aanmerkingen. Het verslag wordt derhalve akkoord bevonden. 
 
 
JAARVERSLAG HKN 2021 
De secretaris leidt de aanwezigen door het jaarverslag. 
Naar aanleiding van de paragraaf ‘HKN Bibliotheek’ wordt op de vraag waar dan nu het fysieke 
materiaal staat, aangegeven dat dat voorlopig bij Jan Guichelaar is opgeslagen, bij gebrek aan een 
onderkomen waar het materiaal welkom en beheer aanwezig is. Aangegeven wordt dat de 
bibliotheek van Utrecht een Japanse afdeling heeft. Het bestuur zal nog eens een poging wagen en 
uitzoeken of Utrecht bereid is onze haiku boeken en tijdschriften te plaatsen en te beheren.  
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Marian Poyck licht de paragraaf ‘Jaarverslag Vuursteen 2021’ nader toe. Vanuit de aanwezigen wordt 
opgemerkt dat het percentage gepubliceerd ingezonden werk met 8% erg laag lijkt. Hierover ontstaat 
een discussie en enkele voorstellen. Gedacht wordt bijvoorbeeld aan het publiceren van minimaal vijf 
bijdragen van nieuwe leden, ook al is het niveau van het werk niet hoog. Daarbij zouden eventueel 
tips vermeld kunnen worden waarmee het indienende lid haar/zijn werk zou kunnen herschrijven en 
naar een hoger niveau kan tillen. Een ander voorstel is om naast de selectie zoals nu gehanteerd een 
‘Selectie Redactie’ te noemen, met aangeven waarom de redactie juist deze selecteert.  
Uiteraard wordt naar aanleiding van deze paragraaf ook weer stilgestaan bij het gebrek aan 
mankracht en het risico dat Marian Poyck zelf door haar mantelzorgrol uitvalt. 
De secretaris merkt nog op dat in de paragraaf ‘Ledenadministratie 2021’ van de overleden leden 
uitsluitend het aantal is vermeld. Zoals in de vorige Ledenvergadering besloten, worden zij in de 
vergadering wel genoemd en staan we stil bij deze personen en de rol die zij gespeeld hebben, maar 
worden de namen niet meegenomen in de notulen.  
Voor het overige geen opmerkingen zijnde, wordt het verslag goedgekeurd. 
 
 
JAARREKENING 2021 
Bas Kool leidt ons voor de laatste keer door de jaarcijfers en attendeert ons er onder meer op dat de 
post Reserve Speciale Bestemmingen in de 15 jaar dat hij de functie van penningmeester heeft 
vervuld, gegroeid is van bijna nul naar een mooie 14k.  
 
 
VERSLAG KASCOMMISSIE EN BENOEMING NIEUWE KASCOMMISSIE 
De Kascommissie, bestaande uit Wim Boone en Veronica Stutvoet, heeft de financiën deze keer bij 
wijze van uitzondering op afstand gecontroleerd en vastgesteld dat alles compleet en duidelijk was 
en waar toelichting nodig was, ook direct een duidelijke toelichting kreeg. De enige opmerking die de 
Kascommissie kwijt wil, is dat er weliswaar geen waarde is toegekend aan de haikukwartetten en 
jubileumbundels, maar dat de telling in de boeken niet overeenkomt met het totale aantal fysiek 
aanwezige boeken en kwartetten. Het verschil van 20% is te groot om zomaar aan voorbij te gaan. 
Deze 20% zal niet verbrand of verdonkeremaand zijn, maar hier moet toch nog aandacht aan worden 
besteed. Marian Poyck merkt op dat zij nog wat exemplaren heeft liggen en dat deze niet in de telling 
zijn meegenomen. Zij zal het aantal nog doorgeven. Het bestuur en met name de secretaris, waar het 
grootste deel van de voorraden ligt, zal hier de nodige aandacht aan besteden en de Kascommissie 
nader informeren. Hiermee kan de Kascommissie leven. 
De Kascommissie verleent daarop de penningmeester en het bestuur décharge. 
Vervolgens wordt vastgesteld dat Veronica bereid is voor het volgend jaar te blijven als lid 
Kascommissie. Voor Wim moet een vervanging worden gevonden. Geen van de aanwezigen meldt 
zich vrijwillig aan als opvolger. Het bestuur zal derhalve na de vergadering zorgen voor vervanging 
en de naam communiceren. 
 
 
BEGROTING 2022 EN VASTSTELLEN CONTRIBUTIE 2022 
De penningmeester leidt ons ook door de begroting. Vastgesteld wordt dat de contributie ongewijzigd 
op 35 euro kan blijven staan. 
 
 
ROOSTER VAN AFTREDEN BESTUURDERS 
Conform statuten artikel 8.3 treden jaarlijks twee bestuurders af volgens een door het bestuur op te 
stellen rooster. De aftredende bestuurders zijn terstond herkiesbaar.  
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Het bestuur heeft inmiddels een rooster van aftreden opgesteld waarbij in 2022 de voorzitter aftreedt 
en herkiesbaar is en de penningmeester aftreedt. De penningmeester, Bas Kool, is niet herkiesbaar.  
In 2023 zullen de secretaris en Henk van der Werff aftreden. Beiden zijn herkiesbaar.  
In 2024 treedt Jan Guichelaar af en is herkiesbaar. 
Het bestuur is verheugd te kunnen mededelen dat zij een vervangende penningmeester heeft 
gevonden: Kiyo Fujiki. Kiyo stelt zich kort voor aan de Vergadering en spreekt de hoop en 
verwachting uit dat zij met de steun van enkele oudgedienden deze functie succesvol zal kunnen 
uitoefenen. De Vergadering heeft geen bezwaar tegen deze benoeming, waarna de benoeming een 
feit is. 
Het afscheid van Bas gaat gepaard met mooie dankwoorden en cadeaus: een ludiek, een uniek en 
een voor reizen handig cadeau. Het bestuur heeft gemeend om vanaf nu aan leden die voor de 
vereniging een uitzonderlijk bewonderenswaardige en/of speciale rol spelen of hebben gespeeld, 
Basho-indachtig te benoemen tot Erekikker. Arie benoemt bij dezen Bas tot allereerste Erekikker en 
overhandigt daarbij het ludieke cadeau: een bij deze titel behorende metalen kikker. Het unieke 
cadeau bestaat uit één van Bas’ eigen haiku’s, die door de nieuwe penningmeester, Kiyo, in het 
Japans is vertaald en in kalligrafie vastgelegd op canvas, voorzien van de naam van de schrijver en 
de datum van uitreiking, en dat alles in prachtige Japanse karakters. Op verzoek van Bas spreekt 
Kiyo een en ander ook in het Japans uit. Op de achterkant van het kunstwerk staan de vertalingen 
van de Japanse teksten. De secretaris mag ten slotte het derde cadeau uitreiken: warme plaids, een 
tuinlamp, bier en chocolademelkbollen, die Bas en Arianne zullen helpen om optimaal te genieten 
van hun voorgenomen en welverdiende reizen. Bas is blij met de cadeaus en de mooie woorden en 
wenst ons en met name zijn opvolgster veel succes. 
Het aftreden – en herkiezen – van de voorzitter valt door deze feestelijkheden tussen wal en schip. 
Buiten de vergadering om besluit het bestuur deze omissie te herstellen door de leden die bij de 
vergadering aanwezig waren, per mail te informeren en hun goedkeuring te krijgen voor 
herbenoeming van Arie de Kluijver als voorzitter. De mailcorrespondentie zal vervolgens aan dit 
verslag worden gehecht waarna een en ander formeel is afgehandeld. 
 
 
RONDVRAAG 
Voordat we overgaan tot het agendapunt ‘Welke plannen hebben de HKN-leden’ doen we een snelle 
rondvraag.  
Hetty wijst ons op de Floriade die tot 9 oktober in Almere te bezoeken is. De kern Almere is dichtbij 
betrokken geweest bij de bouw van de Floriade en heeft deze bouw in 70 haiku’s samengevat. Deze 
haiku’s zijn gebundeld en zullen naar verwachting in het winkeltje van de Floriade te koop zijn. 
Veronica geeft aan dat het absoluut de moeite waard is deze tentoonstelling te bezoeken. Jan 
Guichelaar vraagt of er behoefte is aan nieuwe voorraden van de folder ‘Haiku – meer dan er staat’. 
Uit de reacties blijkt dat bijdrukken zeer gewenst is. Jan zal dit verder oppakken. Joanne stelt voor 
om de folder te vervangen door boekenleggers. Na wat discussies wordt vastgesteld dat 
boekenleggers een goed idee zijn, maar niet ter vervanging van maar naast de folders gemaakt en 
gebruikt zouden moeten worden. Rob Flipse geeft aan dat hij in de nieuwsbrief aandacht zou willen 
hebben voor nieuwe leden. Dit punt wordt voor nu geparkeerd en kan meegenomen worden in het 
volgende agendapunt. Bas geeft aan dat bij de vermelding van kernen Nol Hovens genoemd wordt 
als ‘de heer Nol Hovens’. Dat mag korter. De secretaris zal dat corrigeren. Arie geeft nog aan dat met 
de Vlaamse afdeling is besproken dat vanaf nu de ontmoetingsdag alternerend in Nederland en 
België zal worden gehouden en dat de Landelijke Ontmoetingsdag 2022 op 18 september in Wilrijk 
zal zijn. Hierna deelt Arie post-its uit voor het volgende agendapunt. 
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WELKE PLANNEN HEBBEN DE HKN-LEDEN? 
Arie verzoekt de aanwezigen om 3 tot 5 punten te benoemen die het inzetten van mankracht en/of 
een financiële injectie waard zijn vanwege het belang daarvan voor een goede groei (in aantal en 
kwaliteit) van onze vereniging en deze punten op even zoveel post-its te schrijven.  
De aanwezigen krijgen hier tien minuten voor. Daarna worden de post-its zoveel mogelijk gebundeld 
en op diverse plaatsen aan de muur geplakt. Aldus ontstaan 6 rubrieken, waarvan 3 met duidelijke 
draagkracht: 
▪ On-line 

denk bijvoorbeeld aan social media, podcasts, verdere digitalisering 
▪ Kernen 

zoals een grotere en actievere rol bijv. in leerprogramma’s, meer uitwisseling  
▪ Laagdrempeligheid 

bijv. begeleiding van en aandacht voor nieuwe leden en voor haiku’s van ‘minder niveau’ 
Door tijdgebrek kunnen we dit niet diepgaand met de Vergadering doornemen. Afgesproken wordt 
dat het bestuur trekkers vindt voor elk van deze drie punten, die werkgroepen zullen vormen en later 
in het jaar met voorstellen zullen komen. 
 
 
SLUITING 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor deze bijeenkomst en sluit de Ledenvergadering rond vier 
uur. 
 
 


